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ENKEL FRÅGA 
 
ställd till Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts ordförande, Malin 
Danielsson (L) 
Vänsterpartiet har tidigare ställt en enkel fråga om parkeringssituationen längst 
Visättravägen under tiden som parkeringarna renoverats. Företaget D. Carnegie har 
nu efter renoveringen genomfört en chockhöjning av hyrorna för parkeringsplatserna 
i Visättra. Priset för en parkeringsplats har mer än fördubblats. Från 350 kronor per 
månad till 850 kronor per månad.  
 
Huddinge kommun eftersträvar att utjämna sociala och ekonomiska klyftor och också 
efter att vara en klimatsmart kommun. Trots detta har man överlämnat ansvaret för 
en ur dessa aspekter viktig fråga, som parkeringsfrågan, till ett privat riskkapitalbolag 
som fullt följdriktigt av hur sådana brukar agera, har höjt hyrorna med det dubbla. 
 
Vår fråga till dig är: 
Finns det något som Huddinge kommun kan göra för att de boende i Visättra ska 
kunna få skäliga parkeringshyror även i fortsättningen? 
  
Nujin Alacabek (V) 
 


